

Date: 16 June 2025

Mr. Hamed Ahmed Ali Chief Executive Officer Dubai Financial Market

Sub: Final List of Candidates for membership to the Board of Directors of Emirates Investment Bank PJSC (the "Bank")

Dear Sirs,

Following the closure of the Nomination period for the Board of Directors of the Bank on 31 May 2025, and the vetting of the candidates by the Board Remuneration and Nomination Committee, kindly find here-below the final list of candidates for Board membership that will be submitted to the shareholders at the general meeting scheduled for 19 June 2025, noting that the shareholders will be informed that the election of the candidates is subject to the approval of the Central Bank of the UAE (unless obtained before the date of the general meeting):

Mr Christophe de Backer / French national / Non-Executive / Independent member.

Ms Shaima Mana Ahmad Bin Ahmad / UAE national / Non-Executive member.

Thank you.

Yours sincerely,

Raymond Mouracade Board Secretary

C.c.: M./s. Securities and Commodities Authority

التاريخ: 16 يونيو 2025

السيد حامد احمد علي المحترم الرئيس التنفيذي سوق دبي المالي

الموضوع: القائمة النهائية للمرشحين لعضوية مجلس إدارة بنك الإمارات للإستثمار ش.م.ع.

تحية طيبة وبعد ،،،

بالإشارة الى الموضوع اعلاه، وبعد إغلاق فترة الترشيح لمجلس إدارة بنك الإمارات للإستثمار ش.م.ع. في 31 مايو 2025، وموافقة لجنة المكافآت والترشيحات التابعة لمجلس الإدارة ، نبلغكم أدناه بالقائمة النهائية للمرشحين لعضوية مجلس الإدارة والتي سيتم تقديمها إلى المساهمين في الاجتماع العام المقرر عقده في 19 يونيو 2025، مع العلم أنه سيتم إبلاغ المساهمين بأن انتخاب المرشحين يخضع لموافقة البنك المركزي لدولة الإمارات العربية المتحدة (ما لم يتم الحصول عليها قبل تاريخ الاجتماع العام):

- السيد كريستوف دي باكير / مواطن فرنسي / عضو غير تنفيذي / مستقل.

- السيدة شيما مانع احمد بن احمد / مواطنة دولة الإمارات / عضو غير تنفيذي

eagrand horracale

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

ريموند مرقده . دس الدائدة القانمندة مأمدن

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

Emirates Investment Bank pjsc P O Box 5503, Dubai Dubai Festival City, UAE